
Protokoll fört vid årsmöte

I Lindshammar samhällsförening

Plats och tid: Garnla folkets hus, Lindshanlmar 2025-02-20 kI.18:00

1. Val av mötesordförande,

Benny valdes till årsmötets ordförande

2.Y*lav sekreterare,

Sandra valdes till sekreterare för årsmötet

3. VaI av justerare,

Erling Torstensson och Anne{atrine Kahn valdes till protokolljusterare.

4. Fråga om mötets behöriga ut§sande.

Mötet fann att kallelsen har skett enligt stadgarna och har annonserats 3 veckor i förväg.

5. Fastställande av dagordning.

Mötet godkände den utsända dagordningen.

6. Verksamhetsberättelse i sin korthet:

- Styrelsen har bestått av ordförande Benny Knutsson, kassör Sandra Karlsson,

Inga-Lisa Byström Utterheim, Monika Agnås Robertsson, Kenth Engströrn, ledamöten.
Revisorer Eva Eriksson, Janie Heam

o 5 styrelsemöten har skett samt korta samtal via messenger

r Årsmöte2024hö11s den 2712 iKlaweströms bruksmuseum

o I våras deltog vi i "Stiker by''- projekt som finansieras av EU-pengar. Där fick vl
utbildning i brands§dd, HLR utbildning.

. Vi fick en hjiirtstartare till samhällsföreningen - Den ärplacerat liingst upp på

Smultronvägen (vid pumphuset/vattenverket) och sitter på väggen.
r Det anordnades ens städdag där det plockades skriip utmed riksvägen.
r En fysisk anslagstavla har satts upp bredvid busskuren

o Lindshammardagen, med tema "Lindshammar från för/hölls
Samhällsföreningen bjöd på mat.

o I samarbete med Nicoletta och Ronny har vi börjat använda Gamla folkets hus.

- Dom bjöd in till Adventsfika och samhällsföreningen stod for g1ögg och lussekatter.



. ovälkomna besök har skett i glasbruket och kringliggande byggnader

. Badplatsen har skötts av en entrepenör

. Uppvidinge kommun har haft en auktion där Lindshammarglas såldes ut
- Samhällsföreningen har blivit lovad att få en del av glas som finns kvar

- Vi har lovats en monter ti1l detta men placeringen är inte klar.

Verksamhetsberättelsen bifogas protokollet.

7. Redogörelse av hokslut.

Samhällsftireningen har under 2024haft intäkter pä 5325 sek i form av
medlemsavgifter samt bidrag från Lindshammar-dagen.

Samhällsftireningen harunder 2024haft utgifterpå 2919 sek i form av resor,
lokalhyra samt utgifter för florbrukningsmaterial samt matlfika i samband med möten
och Lindshammardagen.

Årsresultatet 2024:+2406 sek.

Samhällsföreningen har vid årsskift et 2024-2025 tillgångar på 8365 sek.

B okslut bifogas protokollet.

8. Revisionens berättelse:
Revisorema iir nöjda med revisionen för 2A24.

Revisorema har inte skrivit revisionsberättelse för 2024 dä dom inte haft tillgang till
uppgiftema. Revisorema skriver en blankett i efterhand.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.
Mötet ger styrelsen ansvarsfrihet.

10. FaststäIlande av medlemsavgiften.
Mötet kom fram till att behål1a medlemsavgiften som tir fastställd sedan innan.
200:- för flerhushåll
100:- för ensamhushåIl

1 1. Val av styrelseordförande/föreningsordförande
- Mötet väljer sittande ordförande Benny.

12. Yal av kassör.
- Sandra önskaravgå som kassör.

- Volker väljs som ny kassör. Sandra sitter kvar som kassör under övergången och
fram tills dess att kontoägare och adressändring gått igenom.

13. Yal av övriga ledamöter



Inga-Lisa, Monica, Kenth, sandra väljs om som sittande. volkerblir automatisk
med i som ny i styrelsen som nyvald kassör.

14. Val av två revisorer
- Eva och Janie önskar avgå som sittande revisorer
- Erling samt Kristoffer väljs somnya revisorer.

15. Motioner och förslag från styrelsen
- Fran styrelsen finns inga nya förslag.

- Inga förslag från medlemmar.

16. Grannsamverkan
'Det är vikttgt att så många som möjhgt är med i Grannsamverkans-appen då det är
via den kanalen informationen ges.
* Man laddar ner appen via app-store/playbutiken.

Loggar in med sitt bank-id, gårmed i «Lindshammar gratrnsamverkan,r.
- Sandra har regelbunden kontakt med loka$olisen och vidarbefodrar
sammanställning av uppgifter såsom registreringsnummer, upprättar anmälan mm.
- Lokalpolisen är med i appen och ser det som skrivs.
- Jonas Karlsson är kontaktpersonen via kommunen och är han som informeras niir
det sker skadegörelse film. Sandra sköter den kontakten.
- Västar via grannsamverkan bekostas av den enskilde.
- Vid pågående brott ringer lrrran ll2
- Grannsamverkan uppmuntrar inte till att konfrontem ex besökare i glasbruket.
- Önskemål från medlemmar iir att starta upp någon fonn av patrullering.

"Syftet med Grannsamverkan är att göra tlostadsområden mindre attraktiva för
brottslig verksamhet genom ökad uppmärksamhet från de boende i området samt
kunskap om hur man skyddar sig, vilket avskräcker och försvårar för tjuven. MåIet
med Grannsamverkan är att minska brottsligheten och öka tryggheten och därmed
också trivseln i bostadsområden. Detta uppnås genom sociala nätverk bestående av
boende i ett område som samarbetar, stödjer och hjälper varandra och samtidigt har en
god uppmärksamhet på vad som händer i området och har kontakt med polisen.
Grannsamverkan ger också möjlighet till ökad kunskap om risker, hur man förebygger
skador och skyddar sin boendemitjö mot brott,,

Uppmärksamhet och engagemang i att tillsammans hjätpas åt att förhindra brott i det
egna bostadsområdet utgör grunden för Grannsamverkan. Det innebär att alla i
området är mer uppmärksamma på vilka som rör sig i område! notera och anmäl det
som verkar misstänkt till kommunpolisen kopplad till er Grannsamverkan. Vid
pågående brott ring alltid 112.



l. Övriga frågor
- Stödmedlem i Lindshammar samhällsförening? Idag krävs det att man äger en

fastighet i Lindshammar eller närmaste närhet.

Ska föreningen tillåta stödmedlemmar så behöver man rösta 2 gånger och

stadgama ändras.

- Om vi ska skriva in i stadgarna att man kan bli stödmedlern behöver vi skriva
med att man inte är röstberättigad i beslut.

Mötet beslutar enhetligt att stödmedlemmar ska sakna rösträtt.
- Man kan skriftligt gå ur samhällsföreningen och förslag är att om man inte

betalar medlemsavgift senast 30/6 så är man inte längre medlem.
- Förslag på att Lindshammardagen sker den 3e Lördagen i Augusti -
återkommande varje år. I år infaller den Lördag 16/8.

- Förslag från styrelsen om loppis och andra aktiviteter för detta år.

- Lämna gäma förslag

- Styrelsen har beslutat att köpa domänen till hemsidan

Lämna gärna in förslag, bilder mm till hemsidan.

17. Mötet avslutas.
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Verksam hetsberättelse Lindsham mar samhällsfiirenin g 2024

Gäller tiden 2024-0 1 -0 I - 2024-12-31

Styrelsen har bestått av ftiljande personer

Benny Knutsson (ordftrande)
Sandra Karlsson (kassör)
Inga-Lisa Utterheim,
Monica Agnås Robertsson,
Kenth Engström

Revisorer har varit:
Eva Eriksson
Janie Hearn

Under är 2024 hölls fem protokollftrda styrelsemöten samt flera korta samtal via messenger.

Årsmöte hölls 2024-02-27 i Klaweströms Bruksmuseum.
I våras deltog vi i ett projekt, Stiker by, som hölls av Kronobergs Bygdegårdsdistrikt, finansierat av

EU-pengar. Det ingick en utbildning i brandskydd, där 13 bybor deltog, och en HlR-utbildning, dtir
15 bybor deltog. Efter genomftird utbildningen fick samhällsftireningen en hjåirtstartare till
samhället. Hjåirtstartaren har monterats på sin slutgiltiga plats.

Under våren ordnades en städdag då vi tillsammans plockade skräp liings riksvägen genom

samhället.
Vi har också ordnat med en fysisk anslagstavla ftr samhällsft)reningen nåira busskuren på

Smultronvägen.
Den 10:e augusti hölls Lindshammarsdagen med temat Lindshammar fran lorr som var välbesökt av

både nya och gamla Lindshammarsbor. Efter en tipsrunda bjöd samhällsloreningen på grillade

hamburgare och korv. Det var trevligt med flera samtal med både nya och gamla Lindshammarsbor.

Vi i styrelsen hoppas att det kan bli en återkommande htindelse i byn.
Under året har vi kunnat börja anvåinda gamla Folkets Hus i samarbete med Nicoletta och Ronny.

Några bybor har hjälpt till att fä ordning i lokalen som blivit en trevlig mötesplats. Nicoletta och

Ronny har också arrangerat adventsfika dåir vi stod lor g1ögg och lussebullar. Under den kviillen
fick vi också se en film fran 1956 då Lindshammar Glasbruk firade 50 år.

Under året har det varit fortsatta besök i bruket. Siirskilt kring julhelgen har det forekommit mer

vandalisering och även av spiksmedjan.
Badplatsen har under året skötts av en entreprenör vilket flera Lindshammarbor varit kritiska mot.

Uppvidinge Kommun har under hösten hållit en auktion dtir Lindshammarsglas såldes ut. Auktionen

ndfls i Åtgnutt och vi hade skrivit ihop en text om glasbruket och orten Lindshammar som är starkt

bundna tiit varandra. Då kommunen fortfarande har mycket glas i fönåd har vi lovats att fä en del

av detta fran kommunen att ställa ut. En monter till detta har vi också lovats ffi. Placering av detta åir

inte klart.
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Org.nr. 802541-51j7

Resultaträkning
Årsbokslut 2024

2024- I 2-3 I

Intäkter
Medlemsavgifter

Uppvidinge kommun

Ovriga bidrag

Summa intäkter

Kostnader

Inköp livsmedel, fika

Lokalhyra

Resor

Förbrukningsmaterial

Trycksaker

Öwiga kostnader

Summa Kostnader

Årets resultat

Balansrapport
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Summa tillgångar: 8365



REVISIONSBERÄTTELSE

REVISIONSBTN;iTTELSE

Lindshammar S amhällsfiirening

Verksamhetsår 2024

Vid granskning av Lindshammar samhällsforenings räkenskaper, inklusive
årsredovisning och bokfiiring for verksamhetsåret 24-01-01 - 24-12-31, har vi
funnit dessa i god ordning, intäkter och utgifter är styrkta med verifikationer.

Bankkontot har kontrollerats. Vi har även granskat protokoll över styrelsens

sammanträden. Granskningen har utforts enligt god redovisningssed.

I foreningens verksamhet i öwigt enligt bokftirda protokoll finns enligt oss

ingen anledning till anmiirkning.

\,, Lindshammar Jlrd 2025
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Eva Eriksson

Förtroendevald revisor

ä

anle Hearn

Förtroendevald revisor
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